
华泰财险附加额外进口与海关关税条款 

 

被保险人为重置、更换、修理、复原或重新调试而采购商品、材料和服务所产生的关税和消费税、

进口税、运费、保险和其他类似费用，如果此类关税和消费税等已包含在为本保险合同下承保的损

失所申报的工程价值中，则本保险合同承保此类税费。 

 

本条款下，保险人将赔偿实际发生的税费，但就每次保险事故所承担的最大赔偿责任不超过保险单

约定金额。 

 

 

Additional Imports and Customs Duties 

Customs and excise duties, import taxes, freight, insurance and similar charges as the Insured may 

incur in respect of the procurement of goods, materials and services for the reinstatement, replacement, 

repair, restoration or re-commissioning to the extent that such customs and excise duties were included in 

the declared Project Value as a result of Damage that is indemnifiable by this Policy. 

The maximum liability of the Insurers in respect additional Import and Customs Duties shall 

not exceed ____ on first loss basis per Occurrence. 

 


